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Bevezető 

Az elmúlt időszakról először időrendi, majd szakterületi szinten számolok be. Igyekeztem most is 
lehető legjobban végezni munkámat. 

Időrendi bontás 

2011. november 29. – Küldöttgyűlés 

2011. december 1. – Intézeti Tanács 

2011. december 5. – Választmány 

2011. december 8. – Intézeti Tanács 

2011. december 10. – Országos Pályaválasztási Szülői Értekezlet 

2011. december 12. – Választmány 

2011. december 13. – Megbeszélés GT főszervezőkkel, Bárczi és TTK HÖK elnökével 

2011. december 15. – Intézeti Tanács 

2011. december 15. – Környtan-GyógyMatek barátság buli 

2011. december 16. – TTK HÖK Karácsony 

2011. december 21. – Választmány 

2012. január 17. – MATSZACS ülés 

2012. január 19. – Intézeti Tanács 

2012. január 20. – Szaktájékoztató a Veres Péter Gimnáziumban 

2012. január 21. – Educatio 

2012. január 25. – MATSZACS Nyílt napos megbeszélés 

2012. január 27. – TTK Nyílt nap 

2012. január 27. – Választmány 

2012. február 8. – MATSZACS ülés 

2012. február 9. – Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2012. február 9. – Hallgatói Alapítvány tájékoztató 



2012. február 13. – Hallgatói Alapítvány kuratóriumi ülés 

2012. február 13. – Választmány 

2012. február 15. – Kari Tanács 

2012. február 20. – Választmány 

MATSZACS 

December elején tartottuk meg a 13. Kulturális Teaestünket. Az eddigi évektől eltérve idén hétfőre 
került az időpont. Talán ennek és a ZH hétnek tudható be, hogy mindösszesen kb. 30-an jöttek el. 
Vendégünk Kulka János volt, aki kedvesen fogadta a hallgató közösséget, egészen barátságos légkör 
alakult ki, mi sem bizonyítja jobban, hogy sok érdekelődő kérdést tett fel a nézőknek is. 
Természetesen a tea és a sütemény sem maradhatott el. Interjúztatónk Mécs Anna volt, sok új 
tagunk is segédkezett rendezvényen. Ezúton is köszönöm segítségüket! 

Környtan-GyógyMatek „Illegál Party”-nak végül a Blaha Lujza tér közelében fekvő Szóda Kávézó és 
Mulató adott helyett. Az előkészületek során a kommunikáció hiány miatt felmerült problémák a 
tetőfokra hágtak, de tulajdonképpen még a buli előtt sikerült tisztáznunk a félreértéseket. A 
rendezvény maga, néhány szervezési hibától eltekintve sikeresnek mondható. A későbbiekre való 
tekintettel, azt hiszem megfelelően letisztáztuk a helyes szervezési menetet. Köszönetet mondok, 
mindenkinek, aki hozzájárult az eseményhez! 

MASZAT működése a vizsgaidőszakban is folyamatos volt, bár viszonylag sok kérésnek így sem 
tudtunk eleget tenni. A tavaszi félévre már meg van a beosztás az új, állandó helyszín pedig a 
Matekos Múzeum lesz. 

Sajnálatos módon nem sikerült elegendő matekos cikket szereznem a Nyúz Tudományos 
mellékletébe, így matekos cikk nélkül jelent meg. Keresésem nem nevezhető hiába, vannak cikkírók, 
akiknek remélem lesz még lehetőségük, hogy megjelentessék újságunkban munkájukat. 

Az Intézettel való közös projektünk, a középiskolai látogatásunk is tovább folytatódott, reméljük, 
megjelenik az eredménye a felvételi jelentkezéseken. Intézeti titkárunk elmondása alapján nehéz 
oktatókat találni, főleg vidéki helyekre és hogy valószínűleg tavasszal is folytatódni fog a házalás. 

Educatio kiállítás részünkről is sikeresnek mondható a sok érdeklődő miatt, továbbá, hogy sikerült jó 
kapcsolatot kialakítanom a BME matekos képviselőivel, sok információt megtudtam az ottani 
helyzetről. A standban hallgatói részről Kuti Péter pénteken és szombaton én álltunk. A névsor 
elküldési határidejének utána néztem, és valóban egy napot tévedtem. Bár még a határidő lejárta 
előtt felhívott a Felvételi iroda, akinek leadtam az adatokat, legnagyobb meglepetésemre ez sehol 
sem mutatkozott meg… 

Ugyanígy Karunk nyílt napja matekos szemmel is sikerült. Hasznosnak bizonyult előtte lévő 
megbeszélésünk, ahol átbeszéltük a változásokat, stratégiánkat és a pult kialakítást. A nap folyamán 
szervezetten és rutinosan álltunk az érdeklődök szolgálatára. Körbevezetésen is rengetegen vettek 
részt és sokan maradtak a Múzeum helyiségében társasozni. Az elpakolásnál sem tűntünk el, gyorsan 
elpakoltunk mindent. Itt is követtem el egy hibát, sajnos nem közöltem a kapcsolattartó oktatóval a 
program tervezet elküldésének határidejét, így kicsit késtünk és nem pontosan az került bele a 



tájékoztatóba, ami a valóságban történt. Köszönöm szépen a SzaCs tagok lelkesedését, és külön Kuti 
Péternek, aki megtartotta helyettem az előadást a hallgatói életről! 

Az elmúlt időszakban két SzaCs ülést is tartottunk, egyet a vizsgaidőszakban, egyet a regisztrációs 
héten. Bár viszonylag kis létszámúak voltak, mindig akadnak új emberek, folyamatos a bevonás. 
Lassan mindenkinek letisztul mi lesz a feladata. A tavaszi félévre való terveink szervezése 
elkezdődött, számomra legnagyobb öröm az Interaktív Matekos FilmKlub lesz, több oktatóval 
felvettem a kapcsolatot, mint kiderült vannak kész munkák ezzel kapcsolatban. 

Több hallgatói üggyel is foglalkoztam az elmúlt időszakban, ezeket sikerült kezelnem. Legfontosabb, 
hogy Simon Péter intézeti igazgatóhelyettessel megállapodtunk, hogy ha nem is hirdetnek meg régi 
tantervű BSc-s kurzusokat (kapacitás hiány miatt), a hallgatók semmiképpen sem kerüljenek 
esetlegesen rosszabb/kiszolgáltatottabb helyzetbe. Így ők valamilyen egyéni megoldásokban fognak 
részesülni. 

Delegáltságaink terén változás történt; Árendás Ákos Tuzson lemondott Kari és Intézeti Tanács 
tagságáról. Helyére kari szinten én kerültem, az intézeti részről hétfőn dönt a Választmány. Az elmúlt 
időszakban minden delegáltságomnak eleget tettem. (Illetve kivéve egy esetben nem, egy 
Tanulmányi csoportülésről hiányoztam.) Árendás Ákos Tuzson 2 Kari és 3 Intézeti Tanácsról 
hiányzott, Dukán András Ferenc 2 Intézeti Tanácsról hiányzott, Ivancsó Veronika 1 Intézeti Tanácsról 
hiányzott.  

 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Kérdésed, észrevételed boldogan fogadom! 
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